
                                  
                                                                    Zápisnica 

z riadneho zasadnutia komisie mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ 
konaného dňa 20.11.2012 v Galante 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnení: Ing.A.Kostka, Mgr. L. Benkovics, 
Hostia: PaedDr. Henrieta Csemezová, Mgr. Alica Orbánová, p.Varga, Ing.Z. Ottahel,  
 
Mgr. Zsolt Barczi - predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí, ktorí sa zúčastnili 
riadneho zasadnutia komisie a oboznámil ich s programom zasadnutia.  
Program zasadnutia: 1. Návrh plánu práce komisie na rok 2013  
                                 2. Vyhodnotenie činnosti športovcov 
                                 3. Prerokovanie návrhu výzvy na podanie projektov na poskytnutie dotácií 
                                     z rozpočtu mesta v roku 2013 
                                 4. Vyhodnotenie činnosti členov komisie 
                                 5. Rôzne.                  
Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený. 
 
Bod č. 1) Návrh plánu práce komisie na rok 2013 
Návrh plánu práce bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 
Komisia MTVaŠ  jednohlasne odsúhlasila návrh plánu práce na rok 2013. 
 
Bod č.  2) Vyhodnotenie činnosti športovcov 
Vyhodnotenia činnosti športovcov jednotlivých ŠK a TJ boli členom komisie e-mailom doručené  
spolu s pozvánkou. 
Komisia  MTVaŠ  berie na vedomie správy bez pripomienok. 
Mgr. Zsolt Barczi – informoval prítomných o pripravovanom kultúrnom podujatí – udelenie ceny 
primátora, ktoré sa uskutoční 28.11.2012 v renesančnom kaštieli. 
PardDr. Henrieta Csemezová – podala bližšiu informáciu o horeuvedenom podujatí,  na ktorom 
budú ocenení traja jednotlivci z oblasti športu a dvaja z oblasti kultúry - z toho jeden   
IN MEMORIAM.  
 
Bod č. 3) Prerokovanie návrhu výzvy na podanie projektov na poskytnutie dotácií 
 z rozpočtu mesta v roku 2013  
Návrh výzvy bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 
Mgr. Alica Orbánová – predložila komisii návrh výzvy na predkladanie projektov na poskytnutie 
dotácií z rozpočtu mesta v roku 2013.  
PardDr. Henrieta Csemezová – uviedla, že VZN č. 1/2007 o poskytnutí dotácií z rozpočtu Mesta 
Galanta určuje podmienky poskytnutia dotácií. Komisia si pri prerozdeľovaní FP môže stanoviť 
a špecifikovať podmienky pridelenia. Hore uvedená výzva môže byť uverejnená na web-stránke 
začiatkom januára 2013 . Finančné prostriedky môžu byť uvoľnené z rozpočtu mesta v priebehu 
mesiaca február - marec 2013. 
Komisia za uzniesla o zmene dátumu podania žiadostí , ktorý  upravila do 31.1.2013 a požiadala   
Mgr. Alicu Orbánovú , aby zabezpečila uverejnenie výzvy na web-stránke začiatkom januára 2013. 
Komisia s upraveným návrhom výzvy súhlasila . 
 
Bod č.4) Vyhodnotenie činnosti členov komisie  
Mgr. Zsolt Barczi -  predniesol návrh vyplatenia odmien za II. polrok 2012 pre členov komisie – 
odborníkov z radov občanov. 
Komisia jednohlasne odsúhlasila návrh na vyplatenie odmien. 



Bod č. 5) Rôzne 
 
Mgr. Zsolt Barczi  - privítal na komisii predsedu FC Slovan Ing. Ottahela a požiadal ho o podanie 
informácie  o plánoch do budúcnosti. Uviedol informáciu o podaní sťažnosti zo strany rodičov 
o údajnom požívaní alkoholických nápojov po skončení zápasov. Požiadal  Ing. Ottahela 
o vyjadrenie sa k danej skutočnosti. 
Ing. Ottahel – informoval prítomných o plánoch do budúcnosti, o tréneroch. Ohľadom k hore 
uvedenej sťažnosti uviedol, že treba konkrétne uviesť kto a kedy a potom sa to bude riešiť. 
Členovia komisie sa uzniesli, že tréneri majú byť vzorom pre deti, reprezentujú Mesto Galanta. 
Predseda komisie poďakoval Ing. Ottahelovi za účasť a privítal na komisii p. Vargu, ktorý prišiel v 
zastúpení riaditeľa SŠZ  a požiadal ho o predloženie informácie o hospodárení SŠZ 
p. Varga – oboznámil prítomných s obsahom predloženej správy o príjmoch a výdavkoch SŠZ. 
Zo strany členov komisie bola vznesená poznámka, prečo športové kluby, ktoré  nie sú z Galanty 
neplatia poplatok za používanie priestorov ŠH.  
Mgr. Zsolt Barczi – po dohode s členmi komisie požiadal  Mgr. Alicu Orbánovú  preveriť podľa 
čoho sa určuje,  koľko sa platí za prenájom ŠH, 
- ďalej prítomných informoval o uskutočnení kontroly kontrolórom mesta zameranej na 
hospodárenie Tenisového klubu Slovan Galanta . 
PardDr. Henrieta Csemezová  - informovala prítomných o  opatreniach prijatých z výsledkov 
kontroly nakladania s majetkom mesta Galanta v súvislosti s činnosťou Tenisového klubu Slovan 
Galanta. 
P. Vígh – podal požiadavku o predloženie písomnej správy zo strany riaditeľa MsKS, aké opatrenia 
prijal v zmysle správy kontrolóra, aby zabránil ničeniu majetku mesta. 
Členovia komisie sa uzniesli, aby riaditeľ MsKS Mgr. J.Kolek predložil komisii písomné stanovisko 
o opatreniach prijatých na odstránenie zistených nedostatkov pri hospodárení s majetkom. Písomné 
stanovisko predložiť v priebehu mesiaca január. 
Mgr. Alica Orbánová  
– informovala prítomných, že na základe nahlásených nedostatkov prerokovaných na zasadnutí 
komisie v mesiaci október ohľadom hluku a neporiadku v priestoroch Skateparku bola primátorom 
mesta oslovená Mestská polícia o zabezpečenie častejších kontrol  v uvedených priestoroch , 
- ohľadom zistenia prevádzky sauny v DŠ bolo  primátorom mesta vyžiadané písomné stanovisko  
od riaditeľa SŠZ. Uvádza sa v ňom využitie sauny ako skladu KO BOX klubu a odpojenie 
akumulačnej pece od prívodu el. energie.  
Mgr. Alica Orbánová uviedla vykonanie osobnej kontroly dňa 24.10.2012 zameranej na prevádzku 
sauny  v DŠ a potvrdila hore uvedenú skutočnosť, 
- oboznámila prítomných o vyhlásení ankety – Športovec roka 2012  Trnavským samosprávnym 
krajom. MsÚ má predložiť návrh úspešných športovcov z dôvodu slávnostného vyhlásenia, ktoré sa 
uskutoční 13.12.2012 v Divadle J. Palárika v Trnave. Požiadala členov komisie o návrh športovcov 
na ocenenie. 
Členovia komisie navrhli nasledovných športovcov:  
Richard Csejtey – stolnotenisový klub Gasto Metalfin Galanta, 
Vincent Kondákor – Klub kulturistiky a silového trojboja, 
žiaci kolektív – TJ Olympia Galanta. 
 
Predseda komisie záverom poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.  
                                                                                         
                                                                                               Mgr. Zsolt Barczi v.r. 
     predseda komisie 
 
V Galante 22.11.2012  
Zapísala: H. Mészárosová  


